
Lausunto alueen eläinlääkäripalveluista 24.9.2021

Arvon kaupunginhallitus

MTK-Eräjärven johtokunta on kokoontunut 24.9.2021 keskustellakseen paikallisista 
eläinlääkäripalveluista, niiden tarpeesta, nykyisestä tilasta sekä palveluiden säilymisestä riittävällä 
tasolla.

Eräjärven alueeella on  seitsämäntoista eläintilaa, joista suurimmalla lähes 500 eläinyksikköä. 
Lisäksi neljä hevostilaa. Aiemmin alueen eläimiä on pääasiallisesti hoitanut eläinlääkäri Timo 
Lähteenmäki, kuten Tuija Setälä kannanotossaan sanoo.

Kun eläinlääkäripalveluita tarvitaan on tarve akuutti. Kyseessä on tuotantoeläinten henki ja 
hyvinvointi sekä yrittäjän toimeentulo. Pitkien etäisyyksien takia avuntulo esim tampereelta kestää 
parhaassakin tapauksessa 1,5 – 2 tuntia , mikä on liian kauan.

Lisäksi olemme huolissamme eläinlääkärin jaksamisesta, hyvinvoinnista sekä palvelun laadun 
säilymisestä. Kahden eläinlääkärin toimiessa ei palvelun laatu heikkene lomien aikana. 

MTK-Eräjärvi pitää kahden eläinlääkärinviran säilyttämistä Orivedellä välttämättömänä.
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